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Närvarande: Sven-Erik, Hans, Hans-Erik, Mia, Robin, Emma, Roger, Stefan, och Åke.

Bertil Albertsson deltog som ledare för projekt bryggan.

40. Sven-Erik hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

41. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

42. Bryggan. Arbetet har gått väldigt bra. Det är ungefär en arbetsdag kvar. Lite virke 
finns kvar men vi kanske behöver komplettera. Ytan framför bryggan ska grusas upp 
så man lätt kan komma ut på bryggan. Flytbryggan får bli ett eget projekt som vi tar 
tag i senare. 
Båthuset tar Stefan ansvar för, det finns lite att göra där. Han kommer att 
sammankalla till en arbetsdag.

43. Kassarapport. 121 863 kr finns nu i kassan. Fyra prenumeranter har inte betalat trots 
påminnelse. Leveransen av tidningar till dem upphör nu. De utlovade pengarna från 
Harefjordens FVOF har inte kommit än. Inga stora utgifter väntar.

44. Bygdebladet. Mia har inte fått något material än till annons inför Kilaveckan. Emma 
gör ett inlägg på sociala medier med uppmaning att rapportera vad som händer i vår 
omgivning. Arbetet rullar på.

45. Aktiviteter: 
A. Invigning av bryggan sker lördag 12/7 kl. 11.00 – 14.00. Sven-Erik kollar om vi kan 

få tillgång till församlingshemmets toaletter vid tillfället. Vid nästa möte bildas en 
aktivitetskommitté.

B. Midsommar 20/6. Arbetstid ca 13.00 – 16.30. Vi har i dagsläget åtta personer 
tillgängliga. Roger, Hans, Stefan, Robin, Sven-Erik, Åke, Elliot och Håkan. För 
chokladhjulet ansvarar Stefan och Elliot. Åke tar hand om fiskdammen och hämtar 
chokladhjulet. Godis och papperspåsar ordnar Stefan och Roger. Emma packar 
godispåsarna. Parkeringsavgiften är 20 kr. Krea-Sand ber vi Ann-Louise och Miti att 
ta hand om. Om de inte kan får vi nog hoppa över det. Ta fram parkeringsskyltarna. 
(Efter mötets avslutande fick vi besked om att vi inte kan låna tält från Kila IF.)

C. Loppisrally: Lördag 26/7 vid LP:s Biodling. Hur får vi grejer? Stefan har 2-3 
kartonger. Kolla i era skrymslen vad ni har att skänka till loppisen. Dyra saker delar 



vi inkomsten 50/50 med givaren. Personal? Pilkastningen kan vi göra tillsammans 
med familjen Helgelin som kommer att ha ett eget stånd där. 

D. Kilaveckan: Vi kommer inte att ha någon aktivitet under veckan. Stefan kommer att 
åka runt och bevaka vad som händer på under dagarna. Punkten återupptas under 
nästa möte.

46. Kommunbyalag rapport. Vårdcentralerna i Nysäter och Säffle berättade om vad de 
kan göra. Hembesök för de som inte kan ta sig till vc. diskuteras. 
Kommunen fick förslag på att göra en särskild hemsida för vad som händer på 
landsbygden. 
Bygdepengen har man fått många förslag på användning. Prio är projekt för 
ungdomar. 
Marknadsföring inflyttning. Kommunen har bl. a deltagit i en utställning i Holland 
som var mycket lyckad. 
Hur kan vi få reda på vilka som flyttar in i socknarna? Kommunen får inte skicka ut 
detta pga. GDPR. Vi är hänvisade till att kolla i tidningar.

47. Årets Landsbyggare. Ett LEADER-projekt riktat till Landsbygden i Värmland.  Vi 
kan lämna förslag på lämpliga kandidater. Fyra områden finns att söka inom. 
Kategorierna är: Unga landsbyggare Värmland, Årets landsbygdsentreprenör 
Värmland, Årets eldsjäl Värmland och Årets landsbyggare Värmland. Vi föreslår Kila 
IF inom lämplig kategori. Robin sköter administrationen.

48. Begravning Marita. Vi skickar en blomma från byalaget. Sven-Erik ordnar blomma 
och ev. deltagande. Linda kommer att gå på begravningen.

49. Nästa möte: 16/6. Sven-Erik är inte hemma, så Ann-Louise får leda mötet. Vi 
kommer att samlas i församlingshemmet.

50. Övriga frågor. 
A. Mia har fått önskemål från syflickorna i Rud om att få sätta in en annons. De 
ordnar Loppisrundan helt ideellt så de får annonsera gratis. Mia ordnar annons. 
B. Linda vill inte ha ansvar för Det händer i Kila, Säffle kommun. Emma har tagit på 
sig detta. Det finns vissa inskränkningar som måste hanteras av ansvarig. Småföretag 
i Kila får annonsera. Emma och Mia tar på sig att skriva ett litet dokument för vad 
som gäller för sidan. 
C. Förskolan Fiskarberget började byggas i oktober 1993 och invigdes 14 januari 
1994. Så vi missade jubileum. 
D. Besök annat byalag. Stefan har lite kontakt med byalaget i Granbergsdal, 
Karlskoga och undrar om vi är intresserade av ett studiebesök. Flera av byalagets 
medlemmar tycker det vore intressant.

51. Mötet avslutades.

Åke Broström

sekreterare




